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E D I T O R I Á L

 Ďakujeme, že ste s nami strávili 
Deň otvorených dverí

#spolutvorimekraj

Poslednú júnovú sobotu sa stovky z vás prišli pozrieť na tretí ročník Dňa 
otvorených dverí trnavskej župy. Počas dňa sme pripravili pestrý program, ktorí 
potešil nielen deti, ale aj dospelých. Potešil nás záujem návštevníkov, ktorí sa 

našich kolegov pýtali rôzne otázky a zaujímali sa o dianie v našom kraji. Dokázali 
sme si, že #spolutvorimekraj. 

Podrobnosti o Dni otvorených dverí na župe nájdete na strane 16.
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T É M A  M E S I A C A

Po	vykonaní	prác	na	zosilnení	
základov	cestného	mosta	cez	rieku	
Váh	v	Hlohovci	sa	naň	vrátili	chodci.	
Bezpečný	koridor	sme	otvorili	20.	júla	
2022.	V	tejto	súvislosti	sme	sprístup
nili	ďalšie	dočasné	parkovisko,	ktoré	sa	
nachádza	pri	spoločnosti	Peter	Vetter	
v	Šulekove	a	má	kapacitu	95	áut.
Koridor	pre	chodcov	má	šírku	1,5	

metra	je	vyhradený	oplotením	vy
sokým	1,8	metra.	V	prípade,	že	sa	do	
vzdiale	nosti	piatich	metrov	od	koridoru	
budú	realizovať	búracie	práce,	bude	na	
oplotenie	osadená	dodatočná	ochrana	
napríklad	v	podobe	geotextílie.	

Cyklisti	a	kolobežkári	musia	pred	
mostom	zastaviť,	zosadnúť	zo	svojich	
dopravných	prostriedkov	a	pokračovať	
ako	chodci.	V	súvislosti	s	uzávier
kou	mosta	pre	automobilovú	dop
ravu	sú	pre	motoristov	k	dispozícii	
dočasné	záchytné	parkoviská	na	 
oboch	stranách	Váhu	s	celkovou	ka
pacitou	515	miest.	Parkoviská	sa	na
chádzajú	v	areáloch	železničných	staníc	
v	Leopoldove	a	Hlohovci,	pri	Mestskej	
športovej	hale	v	Hlohovci,	pri	nákup
nom	centre	v	Šule	kove,	taktiež	na	 
Priemyselnej	ulici	a	pri	spoločnosti	
Peter	Vetter.

Bezprostredne	po	uzavretí	mosta	
sme	zabezpečil	vypravovanie	nových	
vlakových	spojov	medzi	Leopoldo
vom	a	Hlohovcom	a	počas	školského	
roka	aj	navýšenie	kapacity	vybraných	
vlakových	súprav.	Mimoriadne	vlakové	
spojenia	premávajú	aj	počas	letných	
prázdnin.	Pre	cestujúcich	sú	k	dispo
zícii	s	skorých	ranných	a	neskorých	
večerných	hodinách,	ako	aj	v	čase	ran
nej	a	poobedňajšej	dopravnej	špičky.

Jozef Viskupič, trnavský župan

Komplexná rekonštrukcia mosta v Hlohovci, ku ktorej sme 
sa odhodlali ako prví po 40 rokoch, si vyžaduje nevyhnutné 
dopravné obmedzenia. Hlohovčania a obyvatelia okolitého 

regiónu majú za sebou náročné mesiace, počas ktorých 
bola v záujme zachovania bezpečnosti vylúčená doprava 

z rekonštruovaného mosta. Práce výrazne pokročili 
a zosilnením základov mosta sa zvýšila jeho stabilita. 

V spolupráci s mestom Hlohovec a Železnicami Slovenskej 
republiky sme pre motoristov vytvorili záchytné parkoviská 

s celkovou kapacitou 515 miest.

Most v Hlohovci 
sme sprístupnili pre chodcov

Autor:	Michal	Petro

Po moste prejdete aj s bicyklom či 
kolobežkou, musíte ich ale pretlačiť  

na druhú stranu.
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T É M A  M E S I A C A

Mosty	ako	dopravné	stavby	preklenu
jú	prekážky	a	majú	za	cieľ	spájať,	či	už	
brehy	riek,	mestá	a	obce	a	na
koniec	aj	nás	ľudí.	Aby	nás	mohli	
mosty	spájať	naďalej,	je	potre
bné	venovať	im	pozornosť	
a	udržiavať	ich	v	spôsobilom	
stave.

Bežné	prehliadky	
mostov	na	cestách	II.	a	III.	
triedy	vykonáva	Správa	
a	údržba	ciest	Trnavského	
samosprávneho	kraja	(SÚC	
TTSK)	raz	ročne	vzhľadom	
na	to,	že	prípadné	poruchy	
na	mostoch	môžu	vznikať	
priebežne.	Raz	za	štyri	roky	sú	
vykonávané	aj	tzv.	hlavné	preh
liadky,	pričom	v	roku	2021	sme	tak
to	skontrolovali	takmer	stovku	mostov	
z	celkového	počtu	382	v	našej	správe.

Stav	mostov	nielen	v	našom	kraji,	
ale	aj	na	celom	Slovensku	bol	dlhodobo	
zanedbávaný.	K	obnove	mostov	sme	
pristúpili	systémovo.	Do	38	rekonštrukcii	
sme	posledných	päť	rokov	investovali	
spolu	16,1	milióna	eur.	Okrem	komplex
nej	rekonštrukcie	najdlhšieho	cestného	
mosta	spravovaného	Trnavským	krajom	
v	Hlohovci	rekonštruujeme	aj	viaceré	
menšie	mosty	po	celom	kraji.	Hotová	je	už	
modernizácia	mosta	ponad	diaľnicu	D1	pri	
Piešťanoch	a	aj	spodná	stavba	mosta	cez	

Chotárny	kanál	v	obci	Ňárad.	V	súčasnosti	
prechádza	rekonštrukciou	most	medzi	
Veselým	a	Rakovicami	v	piešťanskom	
okrese	tiež	most	cez	potok	Chvojni
ca	v	obci	Dubovce	a	aj	most	cez	
Vištucký	potok	v	obci	Veľký	Grob.	
Onedlho	začneme	s	rekonštrukciou	
mosta	cez	rovnaký	potok	v	obci	
Popudinské	Močidľany	a	robotníci	
nastúpia	aj	na	most	v	Dolných	
Otrokovciach.

Aby	sme	mohli	realizo	vať	
rekonštrukcie	aj	napriek	nárastu	
cien	energií	a	materiálov,	schválili	
sme	pre	sunutie	troch	miliónov	eur	
z	rezervného	fondu	na	mo	dernizáciu	
cestnej	infraštruktúry.	Celkovo	tak	
budeme	mať	k	dispozícii	18	miliónov	

eur	na	župné	cesty	a	mosty.

Motoristi už môžu bezpečne používať 
most cez Chotárny kanál v obci Ňárad.

Most nad diaľnicou  
D1 pri Piešťanoch. 

Obnovujeme aj ďalšie 
mosty kraji

Takto sa rysuje 
nový most vo Veselom.

Autor:	Michal	Petro

5SpoluTvorímeKraj



T É M A  M E S I A C A

Letisko	Piešťany	dosiahlo	v	minu
lom	roku	dobré	hospodárske	výsledky	
aj	napriek	pretrvávajúcej	pandémii	
ochorenia	Covid19,	ktorá	výrazne	
negatívne	ovplyvnila	trh.	Vyplýva	to	
z	účtovnej	závierky	a	výročnej	správy	
za	predchádzajúci	rok,	ktoré	boli	
schválené	valným	zhromaždením	akcio
vej	spoločnosti.	
Pred	piatimi	rokmi	bolo	piešťan

ské	letisko	na	prahu	likvidácie.	Spolu	
s	novým	manažmentom	sme	ho	zach
ránili	a	v	jeho	ešte	dynamickejšom	roz
voji	nás	pribrzdila	pandémia	ochorenia	
Covid19.	V	roku	2021	sa	hospodárenie	
letiska	opäť	zlepšilo.	Spoločnosť	dosiah
la	historicky	najvyššie	vlastné	tržby	
a	po	prvýkrát	od	začiatku	ozdra

vného	procesu	v	roku	2018	dosiahla	
kladný	výsledok	hospodárenia	(EBIDTA).	
Ten	mohol	byť	ešte	vyšší,	keby	letisko	
nemuselo	vyplácať	nehorázne	odmeny	
bývalým	členom	orgánov	spoločnosti,	
ktorí	mu	nepomáhali,	práve	naopak.
Letisko	dosiahlo	v	roku	2021	výnosy	

vo	výške	1	405	982	EUR,	z	toho	vlastné	
tržby	predstavovali	629	262	EUR.	
V	porovnaní	s	rokom	2020	ide	o	nárast	
výnosov	o	57	%,	a	nárast	vlastných	
tržieb	až	o	156	%.	Za	rok	2021	spo
ločnosť	vykázala	záporný	hospodársky	

výsledok	108	405	eur,	čo	je	o	63	%	
menej	ako	predchádzajúci	rok.
V	tomto	roku	letisko	investovalo	

do	montáže	klimatizácie	v	príletovom	
termináli.	Počíta	tiež	s	pridaním	tretieho	
vybavovacieho	pultu	pre	cestujúcich	
i	nákupom	zariadenia	na	odmrazovanie	
vzletovej	a	pristávacej	dráhy.	Najväčšou	
investíciou	bude	nákup	hasičského	
vozidla	v	hodnote	180	000	EUR	
z	poskytnutého	príspevku	z	rozpočtovej	
kapitoly	ministerstva	dopravy.	
V	roku	2019	boli	zavedené	his

toricky	prvé	charterové	lety	z	piešťan
ského	letiska.	Počas	tohtoročnej	letnej	
sezóny	sa	z	Piešťan	do	tureckej	Antalye	
lieta	štyrikrát	týždenne.

Letisko v Piešťanoch 
dosiahlo zisk

Autor:	Ľubica	Tarabová

Z piešťanského 
letiska odlietali aj futbalisti 

Spartaka Trnava na zápas Európskej 
konferenčnej ligy do Walesu.

Piešťanské letisko 
hostilo v máji unikátny 

Festival letectva.

Cestujúci môžu využiť 
služby modernej príletovej 
i odletovej haly.
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T É M A  M E S I A C A

V	ostatných	piatich	rokoch	sme	sa	sústredili	aj	na	nadobú
danie	nehnuteľného	majetku	pod	cestami	II.	a	III.	triedy	 
a	areálmi	našich	organizácií.	Získanie	pozemkov	a	stavieb	nám	
umožní	rea	lizovať	investičné	rozvojové	zámery	spolufinanco
vané	z	európskych	zdrojov.	Informáciu	o	problematike	majet
kovoprávneho	vysporiadania	
zobrali	krajskí	poslanci	na	
vedomie	na	svojom	júnovom	
zasadnutí.

Delimitácia	od	Sloven
ského	pozemkového	fondu	
pokrývala	všetkých	sedem	
okresov	Trnavského	kraja	
a	96	katastrálnych	území.	
Získali	sme	230	parciel	v		úč
tovnej	hodnote	350tisíc	eur.	
Ak	by	bola	cena	stanovená	
znaleckým	posudkom,	tak	je	
cena	niekoľkonásobne	vyššia.	
Formou	zámeny	sme	získali	
pozemky	v	obciach	Janíky,	
Jaslovské	Bohunice	a	Šajdík
ove	Humence.	Za	posledné	
štyri	roky	sa	nám	podarilo	
zvýšiť	mieru	vysporiadania	
pozemkov	pod	cestami	o	9	%,	
pričom	v	predchádzajúcich	12	
rokoch	to	bolo	len	o	5	%.

Náš	prístup	k	evidencii	
a	využívaniu	majetku	označil	v	roku	2021	Najvyšší	kontrolný	
úrad	ako	príklad	dobrej	praxe.	Vyzdvi	hol	najmä	našu	iniciatívu	
na	optimalizáciu	využívania	prebytočného	a	neupotrebiteľného	
majetku.

Majetkovoprávne	vysporiadanie	pozemkov	a	stavieb	v	areá
loch	župných	organizácií	realizujeme	priebežne,	aby	sme	mohli	
pokračovať	v	rozvojových	zámeroch.	Takéto	vys	poriadanie	
pozemkov	sme	realizovali	napríklad	pod	budovami	bývalého	
Škol	ského	hospodárstva	v	Trnave,	ktoré	chceme	prebudovať	na	

verejné	pries	tory,	napríklad	
športoviská,	zariadenia	na	
poskytovanie	sociálnych	
služieb	alebo	na	komunit
né	centrum.	V	areáli	dvoch	
stredných	škôl		Gymná
zia	I.	Kupca	v	Hlohovci	
a	SPŠ	technickej	v	Trnave	
	sme	vysporiadali	pozemky	
s	cieľom	vybudovať	alebo	
zrekonštruovať	športoviská.	

Vďaka	vysporiadaniu	po
zemkov	s	mestom	Dunaj	ská	
Streda	získala	župa	príležitosť	
využiť	areál	Žitnoostrovské	ho	
múzea.	Župa	vlastnila	len	 
stavby,	ale	nie	pozemky	pod	 
nimi,	ani	pod	časťami	areálu.	
Budova	súčasného	depozitu	
bude	zbúraná	a	na	jej	mieste	
sa	vybuduje	nový	rozšírený	
objekt.	V	jeho	priestoroch	
bude	depozitár	múzea,	kance
lárske	priestory	a	knižnica.

V	Seredi	má	župa	záujem	zefektívniť	prevádzku	budov	
obchodnej	akadémie	a	gymnázia.	Vďaka	zámene	pozemkov	
s	mestom	chce	kraj	získať	priestor	na	vybudovanie	nového	stra
vovacieho	zariadenia	v	odhadovanej	výške	milión	eur.

Výrazne napredujeme 
vo vysporiadavaní pozemkov

Jozef Viskupič, trnavský župan

Po vzniku samosprávnych krajov 
sme od štátu zdedili veľké množstvo 

nevysporiadaných pozemkov pod 
cestami a areálmi župných organizácií. 
Tento neporiadok sme doslova upratali 

a k odstraňovaniu tohto dlhu sme pristúpili 
veľmi aktívne a systematicky. Vďaka tomu 
kraj nadobudol pozemky pod cestami vo 
všetkých siedmich okresoch vo výmere 

145 hektárov. Pre predstavu, to zodpovedá 
151-kilometra dlhej a 9 a pol metra širokej 
ceste II. triedy od Holíča až po Medveďov 

alebo 400 futbalovým ihriskám.

Pozemky bývalého Školského hospodárstva v Trnave.

Vysporiadané sú aj pozemky pod SPŠ technickou v Trnave.

Autor:	Peter	Kováčik
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Talentovaní vysokoškoláci 
na našom úrade

Alex HOFFMANN
Momentálne som študentom na Slovenskej 
poľnohospodárskej univerzite v Nitre na odbore 
manažment podniku. Na župnom úrade pracu-
jem od konca mája tohto roka. Aktuálne som na 
organizačnom oddelení a predtým som bol na 
odbore stratégií a projektov. Mojou úlohou je 
oboznámiť sa s prácou na úrade a na jednot-
livých odde leniach a zároveň vypomáhať pri 
všetkých úlohách ktoré dostanem. Na úrade sa

mi najviac páči kolektív ľudí, ktorý tu pracuje 
a veľmi spríjemňuje moje pôsobenie počas 
stáže. Oceňujem, že mi kolegovia odovzdávajú 
obrovské množ stvo informácií a skúseností, 
ktoré sú k práci na úrade dôležité. Pri stáži som 
sa doteraz naučil ako pracovať v jednotlivých 
systémoch a postupne získavam nové a nové 
informácie a skúsenosti. Po ukončení štúdia 
nevylučujem, že by som tu ostal pracovať. 

Nina KOTLEBOVÁ
Študujem v Bratislave na Fakulte sociálnych a eko-
nomických vied na Univerzite Komenského. Do 
stážového programu “Mladí na Úrade TTSK” som sa 
zapojila vďaka mojej vysokej škole a nakoľko ma  fas-
cinuje učiť sa novým poznatkom a možnosť vyskúšať 
si v praxi to, čo sa učím na vysokej škole, bola pre mňa 
atraktívna. Obzvlášť pozitívne vnímam mieru akceptá-
cie zamestnancov Úradu TTSK, najmä jednotlivých 
mentorov, ktorí ku trainees boli pridelení na jednot-
livých odboroch. Od začiatku stáže sú voči mne, ako 
stážistke, vždy ochotní a nápomocní. Kolektív je jedna 
z primárnych vecí, ktorá zaváži pri ochote a chuti 
pracovať. V neposlednom rade je veľmi pozitívny aj 
fakt, že sme finančne ako stážisti ohodnotení, čo 
vnímam ako motiváciu, ktorá vplýva na ambicióznosť. 
Je preto pre mňa osviežením naberať nové vedomosti 
a skúsenosti aj na regionálnej úrovni. Na konci dňa sa 
mi možno bude javiť táto práca ako jednou z možností 
uplatnenia poznatkov do praxe aj po ukončení môjho 
vysokoškolského štúdia.

Dominik ŠINTÁL
Navštevoval som Univerzitu sv. Cyrila a Metoda v Trnave, 
kde som vyštudoval odbor manažment a ekonómia verejnej 
správy. Do Trainee programu, ktorý ponúka trnavská župa som 
sa zapojil najmä kvôli získaniu praxe. Som súčasťou super kolektívu 
na Referáte dotácií, grantov a občianskej participácie. Na úrade sa mi 
najviac páči ochotný kolektív a výborná pracovná atmosféra, aj keď sú  
niektoré dni ťažšie. Vážim si, že Úrad TTSK nie je iba “pečiatkové krá
ľovstvo”, ale vykonáva stovky dôležitých úloh a je tvorcom mnohých 
zaujímavých projektov. Verím, že aj my mladí budeme inšpiráciou pre 
našich rovesníkov a budú sa aktívne zapájať do diania vo svojom okolí.

Šikovní	študenti	vysokých	škôl	netrávia	svoj	čas	len	učením	sa	
a	aktivitami.	Viacerí	z	nich	sú	usilovní	už	počas	štúdia	a	pracujú	na	
svojej	budúcej	kariére.	K	tomu	prispieva	aj	naša	župa,	keďže	
na	úrade	niekoľkí	z	nich	pracujú.	Ide	o	stážistov	a	študen
tov	v	rámci	nášho	Trainee	programu.	Opýtali	sme	sa	
ich,	ako	sa	im	práca	na	úrade	páči.

T É M A  M E S I A C A

Hľadáme šikovného stážistu do Zastúpenia Trnavského samosprávneho kraja v Bruseli
Ak si šikovný študent vysokej školy, ponúkame ti stážovú príležitosť na tri až šesť mesiacov. Budeš sa 

podieľať na príprave podujatí, podkladov v slovenskom aj anglickom jazyku a profesionálnu prezentáciu 
Trnavského kraja v centre Európskej únie. Samozrejme treba ovládať anglický jazyk. Výhodou je, ak sa  

zaujímaš o veci verejné, zahraničnú politiku a má dobré komunikačné a organizačné schopnosti. 
Viac informácií o stáži je možné nájsť na webovej stránke župy www.trnava-vuc.sk.
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Po úspešnej 
rekonšt-
rukcii 
historickej 
Zrkad-

lovej sály 
a salóni-

ka ma veľmi 
teší, že župa pokračuje v obnove 
župného divadla. Cieľom  

Trnavského kraja je urobiť z Divad-
la Jána Palárika v Trnave moderný 
a dostupný priestor pre širokú 
verejnosť. Naše divadlo sa v týchto 
mesiacoch pripravuje na ďalšiu 
sezónu, ktorá verím, že nebude 
výrazne ovplyvnená pandémiou 
ochorenia Covid19. Myslím si, že 
kultúra je v tomto období potreb-
ná nielen pre dospelých, ale aj pre 

deti, pre ktoré trnavské divadlo 
každý rok pripravuje pestrý pro-
gram. Teší ma, že aj v tomto roku 
bude pokračovať rekonštrukcia 
fasády zo strany Divadelnej ulice 
a aj vďaka nej urobíme z divadla 
moderný kultúrny stánok. 

Rastislav MRÁZ, 
poslanec krajského zastupiteľstva

NÁZORY	Z 	KRAJA

Veľmi ma teší, že sme 
úspešne zrealizova-
li výstavbu novej 
telocvične na Strednej 
odbornej škole elektro-

technickej v Gbeloch. 
Táto stredná škola predtým 

nedisponovala vlastnou 
telocvičnou a hodiny telesnej výchovy boli za-
bezpečované v prenajímanej telocvični. Študenti 
začnú toto moderné a multifunkčné športovisko 
využívať už v septembri, kedy otvoríme nový 
školský rok 2022/2023. Cieľom župy je rozvíjať 
aj u obyvateľov zdravý životný štýl, a preto bude 
telocvičňa určená aj pre obyvateľov mesta Gbely 
a jej okolia, ktorí na ňu čakali viac ako 70 rokov. 
Som rád, že župa počas posledného obdobia 
plní svoj zámer, ktorým je postaviť alebo zre-
konštruovať 13 športovísk pri stredných školách. 
Naše mesto vďaka tomu získalo moderný pries
tor, v ktorom môžu študenti rozvíjať svoj talent 
a športovať v dôstojných a bezpečných  
podmienkach. 

Jozef HAZLINGER,
primátor mesta Gbely, 

poslanec krajského zastupiteľstva

Jedným z našich cieľov je 
zvýšenie bezpečnosti na 
cestách v kraji. Na posled-
nom zasadnutí krajského 
zastupiteľstva pred letom 

sme navýšili rozpočet na 
rekonštrukciu ciest II. a III. 

triedy a mostov na 18,6 milióna 
eur. Stalo sa tak v súvislosti s nárastom cien ma-
teriálov, energií a stavebných prác. Tento mesiac sme 
napríklad začali s obnovou polkilometrového úseku 
cesty II. triedy v intraviláne Veľkého Medera. Do 
rekonštrukcie, ktorá bude trvať približne dva mesiace, 
investujeme 213tisíc eur. Je to jedna z 21 investícií 
do cestnej infraštruktúry v okrese Dunajská Streda, 
ktoré tento rok plánujeme zrealizovať prostredníctvom 
Správy a údržby ciest Trnavského samosprávneho 
kraja. Minulý rok sme takisto spolufinancovali výstav-
bu okružnej križovatky v Dunajskej Strede, čím sme 
splnili sľub daný jej obyvateľom a zlepšili dopravnú 
situáciu v meste. Teší ma, že v našom kraji postupne 
dochádza k potrebným rekonštrukciám ciest a mostov, 
čím zvýšime komfort pre obyvateľov a návštevníkov 
jednotlivých miest a obcí.

József BERÉNYI, 
vicežupan

Vydáva: Trnavský samosprávny kraj, Starohájska 10, 917 01 Trnava. Vydané: 8/2022; 2.	ročník. 
Evidenčné	číslo:	EV 6008/21. ISSN 2729-9236. IČO:	378 369 01. Tlač	a	distribúcia:	Petit press a.s.  
Foto	na	titulke:	Archív TTSK. Nepredajný	mesačník	bezplatne	distribuovaný	do	poštových	
schránok	v	Trnavskom	kraji.	Redakcia si vyhradzuje právo na úpravu textov vrátane krátenia.
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Zamestnanci	úradu	a	našich	orga	ni
zácií	sa	opäť	aktívne	zúčastnili	celoná
rodnej	kampane	Do	práce	na	bicykli.	Zo	
všetkých	1.322	slovenských	zamest
návateľov	zapojených	do	tohto	ročníka	
Úrad	TTSK	obsadil	13.	miesto.	Oproti	
minulému	roku	sme	sa	zlepšili	až	o	18	
priečok.	Najlepším	jednotlivcom	úradu	
sa	stal	Miroslav	Horváth	a	víťazným	
tímom	Projektové	kolESÁ.	Zamestnan
ci	vytvorili	31	tímov	a	počas	júna	
najazdili	takmer	27,5tisíc	kilometrov.	
Z	toho	17,5tisíc	kilometrov	absolvovali	
v	autobusovej	alebo	vlakovej	doprave,	
osemtisíc	kilometrov	na	bicykloch	či	
kolobežkách	a	peši	prešli	1.800	kilomet
rov.	Spolu	tým	ušetrili	viac	ako	päťtisíc	
kilogramov	oxidu	uhličitého.	
Jedným	z	našich	cieľov	je	budo

vať	moderné	cyklotrasy.	Teší	nás,	že	

sme	uspeli	so	žiadosťou	o	nenávratný	
finančný	príspevok	na	výstavbu	úseku	
Vážskej	cyklomagistrály	zo	Šúroviec	
po	most	v	Siladiciach.	Z	Integrovaného	
regionálneho	operačného	programu	
sme	získali	na	5,4kilometrový	úsek	
1,2	milióna	eur.	Realizácia	
výstavby	sa	pred
pokladá	na	marec	
budúceho	roka,	
pričom	práce	
by	nemali	
presiahnuť	
päť	mesia
cov.	Taktiež	
sme	spustili	
vererejné	
obstarávanie	
k	výstavbe	
dvoch	úsekov	 

Moravskej	cyklo
magistrály	v	celko
vej	dĺžke	10,9	kilometra.	
Ide	o	trasu	od	ochrannej	hrádze	rieky	
Mo	rava	v	rakúskoslovenskom	pohraničí	
po	križovanie	cez	rieku	Myjava,	na	ktorý	

nadviaže	úsek	po	obec	Brodské.	
Na	realizáciu	oboch	úsekov	
získal	kraj	nenávratný	
finančný	príspevok	
z	eurofondov.	
Zároveň	už	má	me	
ukončené	verejné	
obsta	rá	vanie	na	
zho	to	vi	teľa	6,2	
kilometra	dlhého	
úseku	medzi	Ba
ťo	vým	kanálom	
a	Holíčom.

Naši kolegovia boli úspešní 
v kampani Do práce na bicykli

Autor:	Peter	Kováčik
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Zaujme Vás

Podpísali	sme	memorandum	
o	spolupráci	s	Fakultnou	

nemocnicou	v	Trnave,	ktoré	
prinesie	lepšiu	dostupnosť	zdra
votnej	starostlivosti.	Budeme	
rozvíjať	poskytovanie	dlhodo
bej,	paliatívnej	a	ošetrovateľskej	
zdravotnej	starostlivosti	aj	za	
využitia	smart	riešení.	Veríme,	
že	postupný	presun	tohto	typu	
odbornej	starostlivosti	z	nemoc
ničného	do	domáceho	prostredia	
bude	pre	pacientov	prospešný,	
keďže	budú	pri	svojich	blízkych.	
Pilotným	projektom	spolupráce	
bude	zriadenie	mobilného	
hospicu	v	Trnave.	Ten	vznikne	
v	našom	novom	zdravotníc	kom	
centre	na	Študentskej.	

Dokončili sme rekonšt
rukciu polkilometro

vého úseku cesty II. triedy 
v intraviláne mesta Veľký 
Meder. Do rekonštrukcie 
sme investovali 213-tisíc 

eur, pričom bola ukončená 
v mesačnom predstihu. Ide 

o jednu z 21 investícií do 
cestnej infraštruktúry v okrese 

Dunajská Streda, ktoré tento rok 
plánujeme zrealizovať prostred
níctvom Správy a údržby ciest 
TTSK.

Správna	rada	Nadácie	DAR	
schválila	pomoc	pre	ďalších	

14	rodín	v	ťažkej	životnej	situácii.	
Aj	v	tomto	roku	prispejeme	nap
rík	lad	na	nákup	zdravotníckych	
potrieb,	výdavkov	na	liečbu	
alebo	rehabilitácie.	Nadácia	DAR	
pomoh	la	už	vyše	450	žiadateľom,	
medzi	ktorých	sme	rozdelili	tak
mer	200tisíc	eur.

Rozšírili sme odborné praco
visko na Strednej odbornej 

škole podnikania v remeslách 
a službách v Senici. Učebne sú 
určené pre budúcich kuchárov 
a cukrárov. Priestory, ako aj 
materiálnotechnické vybave
nie sú modernejšie a spĺňajú 
súčasné nároky. Okrem toho bol 
vytvorený bezbariérový vstup 
do budovy a do novovytvorenej 
cvičnej kuchynky.

Záhorská	knižnica	v	Senici	slávnos
tne	odhalila	nástennú	maľbu	na	

zrekonštruovanej	fasáde	svojej	budovy.	
Široká	verejnosť	sa	prišla	pozrieť	na	
výtvarné	dielo	a	sprievodný	program,	
ktorého	súčasťou	bola	aj	laserová	šou.

„Dlhodobo cielene investujeme do 
zveľaďovania 21 župných kultúrnych 
inštitúcií. V krátkej dobre v Záhorskej 

knižnici osadíme 
nový výťah 

pre 

návštev
níkov, a čaká nás aj 

rekonštrukcia vykurovacieho systému s 
využitím obnoviteľných zdrojov. Pokraču-
jeme tak v zvyšovaní komfortu detských 
aj dospelých návštevníkov, k čomu 
prispela aj úprava vonkajšieho priestoru. 
V záhrade knižnice minulý rok vznikla 

letná 
čitáreň 
a podpo-
rili sme aj 
realizáciu mura-
lu,“	uviedol	trnavský	
župan	Jozef	Viskupič.

Minulý	rok	sme	dokončili	obnovu	
fasády	knižnice	v	hodnote	viac	ako	
110tisíc	eur.	Zároveň	prebehlo	za
tep	lenie	budovy,	namontovali	sa	
sklenené	prístrešky	a	upravili	chod
níky.	Prispeli	sme	aj	na	oddelenie	
detskej	a	odbornej	literatúry.

V	minuloročnej	verejnej	súťaži	
návrhov	uspelo	umelecké	zosku
penie	Ové	Pictures.	Víťazný	návrh	
odprezentovali	jeho	autorky	Veron
ika	Obertová	a	Michaela	Čopíková.	
Realizáciu	maľby	zabezpečil	muralista	
Martin	Hríb.

N O V I N K YDeje sa
 

v kraji
AKT

UAL
ITY

Budovu	Záhorskej	knižnice	
v	Senici	zdobí	nový	mural

Autor:	Peter	Kováčik

Veronika Obertová z Ové 
Pictures.
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N O V I N K Y

V polovici	júla	sme	spoločne	so	spoločnosťou	ARRIVA	Trnava	uviedli	do	prevádzky	osem	nových	prímestských	
autobusov.	Nové	prímestské	autobusy	vás	odvezú	na	pravidel
ných	linkách	v	okolí	Hlohovca,	Piešťan,	Senice	a	Trnavy.

„S dopravcom máme spoločný cieľ, a to neustále zvyšovať 
atraktivitu a komfort verejnej autobusovej dopravy pre obyvateľov 
a návštevníkov kraja. Vodičom zo spoločnosti ARRIVA sme sym-
bolicky odovzdali kľúče od autobusov, ktoré budú premávať po 
štyroch okresoch v našom kraji. Rovnako sme sprostredkovali euro-
fondy na nákup 41 autobusov, z ktorých sedem sme už odovzdali 
na jeseň minulého roka a ďalších 34 je v štádiu obstarávania. 
Okrem toho cestujúcim ponúkame možnosti rôznych benefitov, 
ako sú napríklad zľavy pre seniorov alebo študentov. Zaviedli sme 
aj rodinné cestovné lístky za jedno euro, ktoré sa tešia úspechu 
a od nového roka zavedieme aj výhodné predplatné cestovné 
lístky,” povedal	trnavský	župan	Jozef	Viskupič.	
Nové,	12metrové	autobusy	s	kapacitou	45	miest	na	sed

enie	sú	nízkopodlažné	s	nástupnou	plošinou	pre	
vozíčkarov	či	rodičov	s	kočíkmi.	Autobusy	spĺňajú	
emisnú	normu	EURO	6	a	sú	vybavené	klima
tizáciou,	moderným	tarifnoinformačným	
systémom,	bezpečnostnými	kamerami,	WiFi	
pripojením	a	USB	portmi	na	nabíjanie	mobil
ných	zariadení.	

Spustili	sme	verejné	obstarávanie	k	výstavbe	dvoch	úsekov	
Moravskej	cyklomagistrály	v	celkovej	dĺžke	10,9	kilometra.	

Ide	o	trasu	od	ochrannej	hrádze	rieky	Morava	v	rakúskosloven
skom	pohraničí	po	križovanie	cez	rieku	Myjava,	na	ktorý	nadviaže	
úsek	po	obec	Brodské.	Na	realizáciu	oboch	úsekov	sme	získali	
nenávratný	finančný	príspevok	z	eurofondov.

„V ostatnom období sme výrazne pohli s prípravou výstavby troch 
úsekov Moravskej cyklomagistrály, ktorá 
má na našom území 50 kilomet-
rov. Máme ukončené verejné 
obstarávanie na zhotoviteľa 
6,2 kilometra dlhého úseku 
medzi Baťovým kanálom 
a Holíčom. Tento proces 
sme aktuálne odštartovali 
v prípade dvoch úsekov 
v celkovej dĺžke 10,9 kilo-
metra medzi Brodským 
a slovenskorakús kou 
hranicou pri Moravskom 
Svätom Jáne. Počítame, že 
s výstavbou týchto úsekov 
začneme ešte v tomto roku,“ 
pove	dal	trnavský	župan	Jozef	
Viskupič	s	tým,	že	pôjde	o	zavŕšenie	
náročnej	projektovej	prípravy.
Verejné	obstarávanie	sa	týka	stavebných	prác	na	úpravu	

koruny	hrádze	pozdĺž	rieky	Morava	v	predpokladanej	hodnote	tak
mer	2,1	milióna	eur.	Trasa	označená	aj	ako	Eurovelo	13	povedie	
od	ochrannej	hrádze	pri	ceste	medzi	Moravským	Svätým	Jánom	

a	rakúskym	mestečkom	Hohenau	a	končiť	bude	pri	ceste	
II.	triedy	pri	Brodskom	na	hranici	s	Českou	republikou.	
Dlhodobou	snahou	TTSK	je	zatraktívniť	kultúrne	a	prírodné	

dedičstvo	na	Záhorí,	ale	aj	vytvoriť	podmienky	pre	bezpečné	
a	komfortné	dochádzanie	za	prácou	na	bicykli.

V	tomto	roku	investujeme	do	ďalšej	
etapy	rekonštrukcie	priestorov	Divadla	
Jána	Palárika	v	Trnave,	ktoré	máme	
v	našej	zriaďovateľskej	pôsobnosti.	
Pokračovať	budeme	v	obnove	historickej	
fasády	a	zároveň	projektovo	pripravíme	
modernizáciu	zadného	traktu	budovy.
Na	jar	sme	úspešne	ukončili	rekon

štrukciu	historickej	Zrkadlovej	sály.	Sála	
už	naplno	slúži	svojmu	účelu.	Organizu jú	
sa	v	nej	kultúrne	a	spoločenské	podu
ja tia,	ktorým	dodáva	noblesu.	Ako	sme	
avizovali,	v	rekonštrukcií	najstaršej	diva
delnej	budovy	na	Sloven sku	budeme	
pokračovať.	Čaká	nás	rekonštrukcia	
fa sády	zo	strany	Divadelnej	ulice.	Pripra
víme	tiež	projektovú	dokumentáciu	na	

obnovu	zadného	traktu	budovy	divadla,	
kde	sa	nachádza	zázemie	pre	hercov	
a techniku.
Prvá	etapa	rekonštrukcie	fasády	zo	

strany	Divadelnej	ulice	bola	ukončená	
v	roku	2021.	V	rámci	nich	bola	zrekon
štruovaná	a	obnovená	štuková	výzdo
ba	v	klasicistickom	výraze.	Po	novom	
boli	osadené	historické	repliky	okien	
a drevených	žalúzií.	Druhá	etapa	by	
mala	pokračovať	od	septembra	tohto	
roka.
Tento	rok	pripravíme	aj	projektovú	

dokumentáciu	na	rekonštrukciu	zadného	
traktu	budovy	divadla.	Ide	o	priestor,	
v ktorom	sa	nachádzajú	šatne	pre	her
cov	a	technické	zázemie	pre	personál.

Pokračujeme	v	rekonštrukcii	 
Divadla	Jána	Palárika	v	Trnave

V	našom	kraji	premáva	 
ďalších	osem	nových	 

prímestských	autobusov

Vyhlásili	sme	verejné	obstarávanie	
na	výstavbu	ďalších	úsekov	
Moravskej	cyklomagistrály

Deje sa v kraji

AKTUALITY

Autor:	Peter	Kováčik
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O B Y VAT E L I A

Predstavujeme ďalšie projekty  
z participatívneho rozpočtu

V	okrese	Skalica	sa	v	tomto	lete	vďaka	podpore	župy	
realizuje	projekt	občianskeho	združenia	ENDY	DANCE	
GROUP	s	názvom	Filmové letné kino pre všetky generá-
cie.	V	prvom	rade	spájajú	komunitu	všetkých	ľudí,	ktorí	
majú	záujem	o	nielen	filmové	umenie	v	Gbeloch	a	okolí.	
V	lete	sa	im	darí	prepájať	komunitu	všetkých	
vekových	generácií	a	v	spolupráci	s	via
cerými	Gbelskými	organizáciami,	
vyt	vorili	tradíciu	komunitnej	
kultúry,	ktorej	súčasťou	je	aj	
filmové	leto.	Návštevníci	
si	oddýchnu	na	filmoch	
rôznych	žánrov.	
Počas	leta	sa	vo	

viacerých	mestách	v	kraji	
realizuje	projekt	občianske
ho	združenia	Dobrovoľná	
civilná	ochrana,	ktorá	uspela	
s	projektom	Nebojím sa zach-
rániť život.	Združenie	nám	
pomáhalo	už	počas	júna	s	orga
nizáciou	podujatia	pri	príležitosti	
oslavy	Dňa	detí.	Prostredníctvom	

vzdelávania	a	didaktických	hier	deťom,	ktoré	navšte
vujú	predškolské	a	školské	zariadenia	približujú	oblasť	
poskytovania	predlekárskej	prvej	pomoci	a	problematiku	
integrovaného	záchranného	systému,	civilnej	ochrany,	
ideau	záchranárstva	a	tiež	základné	zásady	bezpečného	
správania.	To	znamená	vedieť	pomôcť	sebe,	ale	aj	iným,	

pri	ohrození	či	v	núdzi,	vedieť,	ako	ohrozeniu	
predchádzať	a	hlavne	sa	nebáť	niekomu	
po	môcť.	Tento	nápad	sa	umiestnil	na	
popredných	miestach	v	okrese	Trnava.

V	obci	Gáň	v	galantskom	
okre	se	sa	aj	vďaka	podpore	Par
ticipatívneho	rozpočtu	mohol	
koncom	júla	uskutočniť	3.	
ročník	podujatia	Deň rodiny.	
Podarilo	sa	im	zjednotiť	komu
nitu,	celé	rodiny,	všetky	vekové	
kategórie	a	dosiahnuť	jednotnosť,	
súdržnosť	a	sceliť	ju	na	jednu	
veľkú	rodinu.	Zámerom	projektu	
bola	podpora	a	prezentácia	mladých	

umelcov	v	ob	lasti	kultúry	a	ucho
vávanie	tradícii	Slovenska.

TOP
PROJEKTY
participatívneho

rozpočtu

V	treťom	ročníku	participatívneho	
rozpočtu	trnavskej	župy	obyvateľky	
a	obyvatelia	v	online	hlasovaní	rozhodli	
o	podpore	54	občianskych	a	komunitných	
projektov.	Spolu	bude	rozdelených	
celkovo	250-tisíc	eur,	pričom	nápady	
budú	realizované	už	v	tomto	roku.

V online hlasovaní mal každý hlasujúci možnosť podporiť 
mini málne 3 projekty, a celkovo bolo odovzdaných 
35.734 hlasov. Hlasovanie verejnosti malo 50-percentnú 
váhu pri rozhodovaní, druhú časť tvorili hlasy členov 
deliberatívnych fór. Reali zácia 54 úspešných projektov je 
naplánovaná na ten to rok, pričom jeden občiansky alebo 
komu nitný projekt mohol od nás získať do 5.000 eur.

Autor:	Ján	Raclavský

Filmové letné kino pre 
všetky generácie v Gbeloch. Deň rodiny v obci Gáň.

Nebojím sa zachrániť život  
v Trnave.
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T É M A  M E S I A C A

Vďaka eurofondom 
realizujeme veľké projekty

Lávka Veľkej Moravy
Vďaka eurofondovým financiám sa 
nám podarilo zrealizovať výstav
bu lávky Veľkej Moravy, ktorá 
spája slovenskú obec Kopčany 
s českými Mikulčicami. Cieľom 
projektu bolo zatraktívnenie 
kultúrneho dedičstva prostred
níctvom vybudovania bezpečného 
prepojenia medzi Mikulčicami 
a Kopčanmi pre cyklistov, peších 
návštevníkov i miestnych oby
vateľov v rámci unikátnej lokality 
pamiatok slovanského hradiska 
Veľkej Moravy spojených s počiat
kami kresťanstva.

Postupne budujeme Vážsku cyklomagistrálu
Vďaka eurofondom môžeme budovať nadregionálnu Vážsku 
cyklomagistrálu. Jeden z jej úsekov je už hotový, a to konkrétne 
od hranice Trenčianskeho s Trnavským krajom po Železný most 
v Piešťanoch v dĺžke 3,6 kilometra. Na tento úsek sme získali 
príspevok z Integrovaného regionálneho operačného programu 
(IROP) sumu 465-tisíc eur.
Čoskoro začneme s výstavbou úseku medzi Šúrovcami a Sereďou. 
Pôjde o 1,7-kilometrový úsek, na ktorý sme z IROP získali 
prostriedky vo výške 364-tisíc eur. Bol nám schválený aj ďalší 
nenávratný finančný príspevok vo výške 1,2 milióna eur na úsek 
medzi Šúrovcami a mostom v Siladiciach v dĺžke 5,4 kilometra.

Rekonštrukcia mostov v Hlohovci a v Šoporni
Získali sme nenávratné finančné príspevky v celkovej 
výške takmer 7,5 milióna eur na rekonštrukciu dvoch 
mostov. Na cestný most cez rieku Váh v Hlohovci ide 
o sumu 5,3 milióna eur. Z eurofondov zmodernizujeme aj 
cestu II. triedy v Šoporni, a to vrátane mosta cez potok 
Jarčie s príspevkom vo výške 2,1 milióna eur.

Zrekonštruovali sme aj horský 
priechod Havran

Zmodernizovali sme úsek cesty II. triedy od 
intravilánu obce Banka po horský priechod Havran 
v okrese Piešťany. Úsek v dĺžke 4,4 kilometra sme 
zrekonštruovali celkovo za 2,5 milióna eur vďaka 
spolufinancovaniu z eurofondov. Rekonštrukcia 
spojnice medzi Trnavským a Nitrianskym krajom 
trvala od februára minulého roka. Úsek od intra
vilánu obce Banka po horský priechod Havran je 
tretím objektom cestnej infraštruktúry, ktorý bol 
dokončený v okrese Piešťany v tomto roku.

Realizované cezeurofondové  výzvy

PROJEKTY
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Trnavský	samosprávny	kraj	začal	
s	výstavbou	nového	internátu	pri	Obchod
nej	akadémii	vo	Veľkom	Mederi.	Investícia,	
ktorá	je	financovaná	z	rozpočtu	župy,	je	
v	objeme	884tisíc	eur.

„Ubytovacie zariadenie pri Obchodnej 
akadémii vo Veľkom Mederi pozostávalo 
z dvoch objektov vytvorených z UNIMO 
buniek. Boli považované za prechodné 
riešenie na sedem rokov. Zostali však stáť 40 
rokov a už boli v kritickom stave. Pristúpili 
sme k ich zbúraniu a hneď vzápätí začneme 
s výstavbou nového dvojposchodového 
internátu. Som rád, že poskytneme nové 
a kvalitné ubytovanie a moderné zázemie 
určené na štúdium a voľný čas študentov. 
Stavebné práce by mali byť ukončené v prie-
behu deviatich mesiacov,“ uviedol	trnavský	
župan	Jozef	Viskupič.

Stavenisko	bolo	zhotoviteľovi	stavby	
odovzdané	20.	

júla	2022.	
V	prvej	
časti	

realizácie	projektu	bol	starý	dvojposcho
dový	objekt	zbúraný.	V	druhej	etape	sa	
bude	pokračovať	s	výstavbou	nového	
dvojpodlažného	ubytovacieho	zariadenia.

V	priestoroch	novej	budovy	vzniknú	
ubytovacie	bunky.	Niektoré	budú	tvorené	
z	dvoch	dvojlôžkových	izieb,	a	vybudujú	sa	
aj	samostatné	izby	s	dvoma	posteľami.	Vo	
vstupnej	časti	každej	bunky	bude	pre	štu
dentov	pripravený	úložný	a	odkladací	prie
stor,	súčasťou	bude	aj	kúpeľňa	a	samostat
ná	toaleta.	Okrem	toho	bude	v	internáte	
sklad,	kuchynky,	dve	študovne,	miestnosti	
pre	pedagógov	a	technické	zázemie.	Ob
jekt	bude	podlahovo	vykurovaný,	pričom	
zdrojom	tepla	bude	tepelné	čerpadlo.	
Desať	solárnych	panelov	osadených	na	
streche	objektu	bude	primárne	zabez
pečovať	ohrev	vody.

Vo	Veľkom	Mederi	existuje	od	škol
ského	roku	1978/1979	Stredná	ekonom

ická	škola	s	triedami	s	vyučovacím	jazykom	
slovenským	i	maďarským.	Inštitúcia	sa	pos
tupne	rozvíjala,	stala	sa	uznávanou	školou	
v	regióne	a	od	školského	roka	1990/1991	
až	dodnes	funguje	pod	názvom	Obchodná	
akadémia.	Škola	ponúka	štúdium	obchod
nej	akadémie	s	vyučovacím	jazykom	
slovenským	aj	maďarským,	vzdelávanie	
v	odbore	obchodné	a	informačné	služby.	
Súčasťou	výchovnovzdelávacieho	proce
su	sú	aj	mimoškolské	aktivity,	starostlivosť	
o	talentovaných	žiakov,	environmentálne,	
športové	či	kultúrne	aktivity.	Minulý	rok	
boli	za	svoju	prácu	a	úsilie	ocenené	na	
bronzovej	a	striebornej	úrovni	prestížnym	
odznakom	a	certifikátom	Júlia	Anna	Tóth	
a	Boglárka	Soóky.	Tento	rok	v	celoslov
enskej	súťaži	v	informatike	pre	stredné	
školy	s	vyučovacím	jazykom	maďarským	
Infoprog	získala	medzinárodné	1.	miesto	
v	kategórií	A	študentka	Réka	Rózsár.

Župa začala stavať nový 
internát vo Veľkom Mederi

Autor:	Michal	Petro

Alžbeta Horváthová, riaditeľka Obchodnej akadémie vo Veľkom Mederi

Župná investícia do nového internátu vytvorí našim 
študentom lepšie podmienky na ubytovanie. Okrem toho 
sa zvýši aj úroveň pracovného zázemia kolegov. Verím, že 
aj to prispeje k zatraktívneniu našej školy ako vzdelávacej 

inštitúcie a priláka vyšší počet študentov z širšieho 
okolia. Cieľom našej akadémie, a dozaista aj Trnavského 

samosprávneho kraja ako jej zriaďovateľa, je rozvoj v oblasti 
vzdelávania, k čomu táto výrazná investícia prispeje

Vizualizácia nového internátu  
v areáli Obchodnej akadémie  
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Ďakujeme, že ste navštívili náš 
Deň otvorených dverí
Koncom	júna	sme	pripravili	v	poradí	tretí	ročník	Dňa	otvorených	dverí	

v	priestoroch	Úradu	Trnavského	samosprávneho	kraja.	Pozrieť	si	predstavenie	
činnosti	jednotlivých	odborov	úradu,	župných	organizácií	a	sprievodný	
program	prišlo	okolo	2-tisíc	návštevníkov	z	kraja,	ale	aj	z	iných	regiónov.
Teší	nás,	že	župné	aktivity	a	projekty,	ale	aj	činnosť	škôl	a	orga

nizácií	v	zriaďovateľskej	pôsobnosti	kraja	si	prišlo	pozrieť	veľmi	veľa	
záujem	cov.	Pozrieť	si	mohli	priestory	úradu,	ale	aj	bohatý	program,	
ktorý	pripravili	zamestnanci	úradu.	Našim	cieľom	je,	aby	sme	ľudí	viac	
motivovali	zapájať	sa	do	fungovania	kraja.		
Pre	návštevníkov	bola	pripravená	prezentácia	župných	organizácií.	

Pozrieť	si	mohli	techniku	Správy	a	údržby	ciest	Trnavského	samo-
správ	neho	kraja,	skúmať	slnko	a	oblohu	vďaka	Hvezdárni	a	planetáriu	
M.	R.	Štefánika	v	Hlohovci.	Balneologické	múzeum	v	Piešťanoch	si	
pripravilo	archeologický	kvíz,	Krajská	organizácia	cestovného	ruchu	
odprezentovala	podujatia	a	aktivity	na	letnú	sezónu.	Zariadenia	sociálnych	
služieb	predávali	výrobky,	ktoré	vyrobili	ich	klienti	a	zamestnanci.
Deti	sa	potešili	tvorivým	dielňam,	ktoré	si	pripravili	zamestnanci	župných	

zariadení	sociálnych	služieb,	ale	aj	výstave	z	Lega	a	súťaže	o	detskú	kolobežku.	
Na	Dni	otvorených	dverí	svoju	činnosť	odprezentovali	aj	stredné	školy,	medzi	
nimi	aj	Stredná	zdravotnícka	škola	v	Trnave,	ktorá	ponúkla	masáže,	meranie	tlaku	
a	ochutnávku	bylinných	čajov.	Návštevníci	si	mohli	pozrieť	aj	elektromobil	zo	
Strednej	priemyselnej	školy	dopravnej	v	Trnave,	ale	aj	talentovaných	aranžérov	
zo	Spojenej	školy	v	Rakoviciach.	Nahliadnuť	bolo	možné	aj	do	priestorov	
kancelárie	trnavského	župana,	s	ktorým	mnohí	viedli	diskusiu.

Autor:	Peter	Kováčik

#spolutvorimekraj

TRNAVSKÝ
KRAJ
–
kraj
zážitkov

Krásna príroda,
bohatá história,  
tradičné podujatia 
a množstvo 
kulinárskych zážitkov. 

To je Trnavský kraj.


